
 

 

 

NOTA DE PREMSA 

 

En defensa del sector i de la ciutadania 

El COPLEFC reclama a les administracions la defensa dels professionals, del 

sector i dels drets de la ciutadania amb mesures concretes 

 

Barcelona, 29 d’octubre de 2020.  Totes les veus van en una mateixa direcció; els professionals, 

les empreses i les patronals, tots els actors, més enllà de sigles i noms, reclamen la defensa del 

sector. Està en joc la mateixa supervivència dels agents que fan possible l’activitat física i 

l’esport. Per això ara és l’hora de reclamar novament (després que ja es va fer el juliol passat: 

enllaç) la consideració de l’activitat física i l’esport com a servei essencial, com també un 

conjunt d’ajudes econòmiques d’aplicació immediata, no pas ajornades en el temps, ni tampoc 

no solament de caràcter financer, sinó amb aportacions directes. 

El COPLEFC, com a representant del col·lectiu d’educadors físics esportius (EFE) i del conjunt de  

professionals del sector de l’activitat física i de l’esport, i que així mateix vetlla pel dret de la 

ciutadania a la pràctica de l’activitat física, també vol fer èmfasi contra la situació actual i 

remarcar en primer lloc l’afectació personal, ja que en primera instància colpeja, com a 

treballadors, els responsables de fer funcionar amb la màxima qualitat tot el conjunt 

d’empreses i entitats involucrades, una afectació, de retruc, que incideix negativament en els 

beneficis per als practicants.  

La magnitud de la tragèdia 

L’Estudi d’impacte de la COVID-19 sobre el sector privat amb ànim de lucre de l’esport de 

Catalunya, elaborat per l’Indescat amb la col·laboració del COPLEFC (juny del 2020) ja posava 

damunt la taula com a dada les retallades previstes en recursos humans, entre un 33,3% i un 

46,9%, segons si es consideraven empreses amb titularitat de persones físiques o bé societats.  

Així mateix, el 2n informe Impacto COVID-19 en instalaciones deportivas, signat per la 

consultora Valgo i la FNEID, patronal estatal d’instal·lacions esportives, referit al setembre 

passat, determinava un panorama igualment desolador amb la represa posterior al tancament 

de les instal·lacions per culpa del confinament: amb un 53% menys d’ingressos als centres de 

fitnes, previsions de tancament futur d’un 44% de centres i amb afectacions diverses fins al 

80% dels treballadors d’aquestes instal·lacions. 

 

 

https://www.coplefc.cat/actualitat/les-installacions-han-destar-obertes/1322


 

 

La necessària actuació immediata 

Si aquestes eren les dades provocades per la “primera onada” de la COVID-19, ara que hem 

entrat en la segona, i d’acord amb el coneixement acumulat i l’evidència contrastada que el 

sector suposa una incidència ínfima de contagi, tal com es posa en relleu des del mateix 

Ministeri de Sanitat (pàg. 11/17), només es pot afirmar que les instal·lacions s’han convertit en 

espais segurs i que s’hi estan seguint tots els protocols de seguretat i higiene i fins i tot més 

enllà, per la qual cosa des del COPLEFC, com també estan fent patronals i entitats, reclamem 

per al sector de l’activitat física i de l’esport: 

1) La consideració de servei essencial. 

2) Un pla d’ajudes directes a les entitats i a les empreses del sector esportiu, 

tant per assumir costos de seguretat i higiene (material sanitari i higiènic...), 

com també de viabilitat econòmica (lloguers, ajornament d’impostos...), amb 

caràcter immediat. 

3) La facilitació a la ciutadania del dret a l’activitat física com una de les mesures 

complementàries, a més de les estrictes sanitàries, per poder combatre el 

coronavirus, tal com resumeix l’eslògan: “L’activitat física no és un problema, és 

part de la solució”.  

Per tot això, el Col·legi traslladarà igualment per escrit a la Secretaria General de l’Esport i 
l’Activitat Física aquestes reclamacions, així com la voluntat renovada per aconseguir la 
màxima unanimitat en benefici dels professionals, de les entitats i les empreses dedicades al 
nostre sector i, així mateix, en benefici de tota la ciutadania, a fi de superar aquesta crisi 
sanitària com a societat madura que busca el bé comú des de la unió i l’aportació de solucions. 
 
 
 
Si voleu fer una entrevista sobre la qüestió al president del COPLEFC, Pere Manuel i Gutiérrez 
(fotografia), poseu-vos en contacte amb nosaltres. 
 
Per a més informació, contacteu igualment amb el COPLEFC. 
 
 
Premsa 
premsa@coplefc.cat 
93 455 56 07 / 660 411 468 
 

 

 

 

https://www.mscbs.gob.es/profesionales/saludPublica/ccayes/alertasActual/nCov/documentos/Actualizacion_230_COVID-19.pdf
https://www.google.com/search?q=pere+manuel+gutierrez&client=firefox-b-d&source=lnms&tbm=isch&sa=X&ved=2ahUKEwib0pm_ndzsAhUFSxoKHbMMCI0Q_AUoAXoECAQQAw&biw=1525&bih=668#imgrc=1MiBbaGMUvin0M

